A number of people believe that pocket money teaches teenagers to be responsible with money. Others say that teenagers are too young to deal with money and that their parents should just buy them what they need.

	In my opinion parents should give their teenage children pocket money of a certain amount every month and not a penny more.
	По моему мнению, родители должны давать своим детям-подросткам карманные деньги (в размере) определенной суммы каждый месяц, и не копейки больше.

	First of all, this would give their kids some freedom and independence.
	Прежде всего, это дало бы их детям свободу и независимость.

	For example, having some money a teen can feel as an adult and act accordingly.
	Например, имея немного денег, подросток может чувствовать себя взрослым и действовать соответственно.

	Secondly, it will teach them to be responsible with money and plan their budget.
	Во-вторых, это научит их быть ответственными с деньгами и планировать свой бюджет.

	For instance, those who start dealing with money at an early age are considered more financially experienced.
	Например, те, кто начинает иметь дело с деньгами в раннем возрасте, считаются более финансово опытными.



Чтобы увидеть весь «БАНК ИДЕЙ» кликните ссылку (или скопируйте ее в поисковую строку):

https://your-teachers.ru/ege-essay/bank-idej-i-argumentov-v-esse-anglijskij-yazyk-ege-2 

Чтобы увидеть весь «БАНК СОЧИНЕНИЙ» кликните ссылку (или скопируйте ее в поисковую строку):
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